
Resistorns retroaktiva reflektioner (R3)
Resistorns resumé
Årets tredje (3) StÖT kan i enkla och snabba mån sammanfattas:

• En proposition angående chip-stipendiet kommer skickas in till Feb-
SM.

• Det kommer öppnas för nominering till en tredje (3) rösträknare under
SM.
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Protokoll fört vid:
Konglig Elektrosektionens
StyrelseÖverläggningsTräff 3
Torsdagen den 22 februari
u.n.å. 1000100 (2024 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

1 Formalia
Mötets högtidliga öppnande
Mötet öppnas klockan 12:07:16 av Supraledare Johan Höglund.

1.1 Närvaro
Närvarande vid dagens möte:
Johan Höglund Supraledare tillika Ordförande
Marla Touma Halvledare tillika vice Ordförande
Daniel Hallberg Resistor tillika Sekreterare
Mikael Hammarling SNO
Filip Nordén AMSe
Alvar Winquist Kollektor tillika Ekonomiansvarig
Dennis Härås Källarmästare
Felix Elfström Klubbmästare
Filip Rautiainen Fø F
Elin Björklund Revisor
Nova Höög Revisor

1.2 Försenad ankomst
Inga försenade ankomster.

1.3 Adjungeringar
Inga adjungeringar.

1.4 Behörigt utlyst
Mötet anses behörigt utlyst.

1.5 Fastställande av föredragningslista
Föredragningslistan fastställs i sin helhet.

1 Justeras:
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1.6 Publicering på webben
Mötet godkänner publicering på sektionens hemsida med namn.

2 Rapporter
2.1 Rapport från Supraledare tillika Ordförande
Herr Ordförande, även kännd som Johan Höglund har inte gjort så mycket de
senaste dagarna, vilket inte är så konstigt då förra StÖT var för hela sju (7)
dagar sen. Dock har herrn varit på KF samt ett möte gällande
med herr Felix Elfström.1 Herrn säger att måendet är bra, även om lite stress
finns då herrn har en inlämningsuppgift som ska in samma dag som Feb-SM.

2.2 Rapport från Halvledare tillika vice Ordförande
Fröken Marla Touma har varit på ett VOr2 sen sist, samt gett ut alla frökens
STDs angående Vårbalen.3 Utöver detta har fröken inte gjort något mer,
men mår så bra som man4 kan må.

2.3 Rapport från Resistor tillika Sekreterare
Herr mig själv har jobbat på med mitt protokoll sen senaste mötet, vilket
sattes upp i Tolvan i tid.5 Utöver protokollet har herr jag inte gjort mycket,
men mår självfallet helt perfekt.

2.4 Rapport från SNO
Herr Mikael Hammarling har lyckats hålla i sitt allra första länkmöte. Myc-
ket konstruktiv kritik har nått lärarna, vilket togs emot bra av dem. Utöver
länkmötet har herrn inte gjort något, men mår bra.

2.5 Rapport från AMSe
Eftersom herr Filip Nordén bestämde sig för att sparka alla ArG medlemmar
så har herrn varit lite ensam i sin nämnd på sistone. Herrn har alltså beslutat
att påbörja rekryteringen till ArG för att återskapa nämnden igen. Herrn
har även haft kommunikation med olika företag, och kan glatt meddela
att lunchföreläsningar kommer. Lyckligtvis kommer herrn kunna närvara
på fadderpubben ikväll då hjärnskakningen som tidigare införskaffats börjat
avta.

1Mer info kommer på SM
2Vice Ordföranderåd
3Herr Dennis Härås frågar om det även skickats ut vilka STDs de kommer få under

Vårbalen, med det lämnar vi som en överraskning
4eller kvinna
5Sattes upp samma dag som detta möte

2 Justeras:
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2.6 Rapport från Kollektor tillika Ekonomiansvarig
Herr Alvar Winquist, även känd som sektionens Joakim Von Anka, har gått
igenom budgeten inför SM, samt räknat handkassor med revisorerna. Fø F
fick möjligheten att donera hela 35.114633 Zimbabwisk dollar6 till PR. Herrn
mår bra!

2.7 Rapport från Källarmästare
Herr Dennis Härås har inte gjort mycket sen senast. Lite planering med
resterande KM7 har skett, samt att har herrn behandlat våra kära nissar
som slavar den senaste veckan. Herrn kommenterar att han är väldigt trött
och att herrn nyss vaknade, men då klipper Fröken Nova Höög till och säger
att herrn vaknade för länge länge sedan. Ljuger vår KM??8 På senaste har
JUNQ varit överflödigt med pant, vilket är ett problem. Mycket snack och
lite verkstad angående panten sker, men slutligen sägs att vi bör vara bättre
med framförhållningen till att kontakta Pantamera.

2.8 Rapport från Klubbmästare
Herr Felix Elfström meddelar att PR hade en skitbra pub förra veckan, och
att herrn är taggad på fadderpub ikväll. Planeringen av Vårbalen sker förtfa-
rande på högvarv och mer info om den kommer inom kort. Herrn mår som
vanligt magnifikt.

2.9 Rapport från Fø F
Herr Filip Rautiainen har planerat lite och beslutat lite och snackat lite och
bokat lite och packat lite9 och gjort mycket inför fadderpuben ikväll. Herrn
mår lite bra.

3 Beslutsärenden
3.1 Chip-stipendiet
Under sin tid vid makten fick styrelsen 22 ett mejl av prof. em. Gerald Q.
Maguire Jr. angående ett stipendium som skulle delas ut till tio (10) personer
på tio (10) vårbalar.10 Stipendiet kan gå till en student på antingen E, D eller
IN som klarat av sina studier på fem (5) år samt hjälpt andra studenter med
sina studier. Tyvärr hände inget med stipendiet direkt, men nu på senaste
tid har Herr Alexander Malmberg dragit igång det igen. Styret anser att vi
bör skicka in en proposition till SM angående stipendiet. Ifall propositionen

61 kr
7Källarmästare
8Vill du veta mer, fortsätt titta efter reklampausen
9inför mottagningsinternat

10en person på vårbal

3 Justeras:
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går igenom är planen att det ska läggas in i reglementet, samt att lägga
förvaltningen av stipendiet på SNOs arbetsbeskriving.

4 Övrigt
4.1 Övriga frågor
4.1.1 Roller under SM

Under ett SM är det inte bara presidiet som har betydande roller, utan
även två (2) personer som är justeringsmän och två (2) som är VoteIT-
ansvariga, vilka ska ha dessa roller? Herr Elfström har mötets viktigaste
roll, bar-väktare. Vi anser att herr Rautiainen inte ska ha några speciella
roller då herrn även är nuvarande Moby Dick. Styret anser att vi ska ha en
tredje (3) rösträknare under SM som nomineras fram av sektionen, då det
kommer minska risken för korruption avsevärt. Styret vill göra detta för att
vi ska ha ännu ett säkerhetsnät mot korruption i framtiden. Från vår sida
kommer herr Härås och herr Winquist ta rollerna som justeringsmän och
rösträknare.11

4.2 Nästa StÖT
Beslutas vid ett senare tillfälle.

11Ifall de blir godkännda av SM

4 Justeras:



StÖT 3 ELEKTROSEKTIONEN 22 februari

4.3 Mötets högtidliga avslutande
StyrelseÖverläggningsTräffen avslutas klockan 12:56:43 av Supraledare Jo-
han Höglund.

Vid protokollet Justeras

Daniel Hallberg
Resistor
Elektrosektionen
THS

Johan Höglund
Supraledare
Elektrosektionen
THS

5

Mobile User
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